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Beste, 

Eerst en vooral willen wij u een zeer gelukkig 2011 toewensen, met een goede 
gezondheid, veel voetbalplezier en een goede sfeer tussen iedereen op de club. 

In oktober 2010 werd vanuit KSVO Jeugd het initiatief genomen om te starten met 
een KSVO Ouderraad (met vertegenwoordigers van de ouders van de U6-U11) en 
twee Jeugdparticipatieraden (met vertegenwoordigers van de spelers U12-19).   

Op basis van de eerste samenkomst van de Ouder - & Jeugdparticipatieraad kregen 
wij als bestuur een accuraat, positief geïnspireerd, maar ook heel eerlijk & kritisch 
beeld van (a) waar we het als jeugdclub momenteel goed doen en (b) waar we 
minder goed in scoren, wat dus de noodzakelijke punten van verbetering zijn.   

Als positieve punten werden ondermeer vermeld: de goede trainingen & sportieve 
omkadering, de kledij & uitstraling naar andere clubs toe, de goede groepssfeer op 
de club (tussen ouders, spelers, trainers, omkadering, bestuur) en de open 
communicatie die mogelijk is tussen de diverse partijen, ...   

Belangrijkste negatieve punten die aan bod kwamen zijn: de slechte staat van de 
voetbalterreinen alsook nogal wat kritische bemerkingen bij de staat/werking van de 
kleedkamers & douches. 

Verder waren er ook heel wat creatieve suggesties & ideeën die een belangrijke vorm 
van inspiratie vormen en waar we naar de toekomst toe kunnen rond werken ! (daar 
zijn we nog een tijdje zoet mee...) 



We hadden het liefst nú reeds met concrete antwoorden en oplossingen willen 
komen voor de problemen en onvolkomenheden op het vlak van de 
voetbalterreinen en kleedkamers, maar we kunnen jammer genoeg geen mirakels 
verrichten.  KSVO Jeugd is wat betreft de sportieve infrastructuur nagenoeg volledig 
afhankelijk van de sportdiensten van de stad Oudenaarde en heeft hier verre van 
een autonoom beschikkings- of beslissingsrecht. 

Vanuit het jeugdbestuur is er nagenoeg elke week frequent - en bij herhaling - 
contact met de sportdiensten en verantwoordelijken binnen het stadsbestuur van 
Oudenaarde, dit zowel betreffende lange termijn strategische aspecten (bvb visie mbt 

aanleg en/of beheer jeugdvelden, oa nieuw kunstgrasveld) als korte termijn operationele 
aspecten en problemen (bvb frequent geen warm water in douches tijdens voorbije 
(ijskoude) weken, ongepast gebruik van terreinen door andere partijen, enz). 

Bij deze een klein overzicht van een aantal zaken waar momenteel concreet wordt 
aan gewerkt/die momenteel lopende zijn: 

√ Men is ondertussen reeds een stuk opgeschoten met de aanleg van het 
kunstgrasterrein. Het is een lange conceptieperiode geweest, maar 
ondertussen zijn we dan toch in blijde verwachting en durven we hopen op 
een vlotte bevalling.  Het kunstgrasterrein zou in belangrijke mate 
verbetering moeten brengen op het vlak van beschikbaarheid van terreinen 
voor training & wedstrijden alsook op het vlak van algemene 
voetbalkwaliteit.  Bemerk dat infrastructuur - zowel door spelers als door 
ouders - wordt aangehaald als momenteel het belangrijkste minpunt of 
knelpunt !   

√ Ook wat betreft de overige terreinen zijn er momenteel besprekingen aan de 
gang tussen KSVO Jeugd en het stadsbestuur van Oudenaarde.  Zo 
verklaarden Peter Simoens (Schepen van Sport), Paul de Ruyck 
(Sportfunctionaris) & Guido Nollet zich tijdens een vergadering op woensdag 
17 november principieel bereid om voor een aantal terreinen de bovenlaag 
volledig opnieuw aan te leggen, mits tussenkomst van het jeugdbestuur en 
een aantal vrijwilligers om een aantal voorbereidende grondwerken zelf uit te 
voeren.  Momenteel wordt onderzocht of heraanleg van de bovenlaag 
technisch gezien realiseerbaar is en wat de - ondermeer budgettaire -
implicaties zijn.  Verder werd ondertussen ook beslist om het F terrein 
volledig opnieuw aan te leggen, en een jaar daarop het D terrein.  Belangrijk 
is ook dat een volledig automatische sproei installatie werd aangekocht voor 
de terreinen. Begin februari is sowieso een nieuw gesprek gepland met het 
stadsbestuur omtrent het onderhoud en de heraanleg van de velden. 

√ Ook wat de kleedkamers betreft werden ondertussen een aantal 
overwinningen geboekt en zijn een aantal punten van verbetering in zicht.   
Vooreerst heeft het stadsbestuur zich principieel bereid verklaard om een 
nieuwe vloer aan te leggen in de kleedkamers.  Ook werd binnen het 
stadbestuur goedgekeurd om nieuwe tafels en stoelen aan te schaffen voor 
de kleedkamers.  De douches blijven echter een hekel punt.  De installatie is 



er blijkbaar niet echt op voorzien om zoveel douches tegelijkertijd van warm 
water te voorzien...  De ettelijke mailtjes en/of telefoontjes van onze kant uit 
ten spijt, blijft het dus behelpen.  We laten in elk geval de moed niet zakken 
en blijven doordoen. 

√ Er wordt volop werk gemaakt aan de verdere uitbouw van de medische 
ondersteuning.   Er is ondermeer de samenwerking met het AZ Oudenaarde 
(in voege sedert 1 oktober 2010).  Verder wordt ook gekeken naar de 
mogelijkheid om een Club arts en kinesist aan de club te binden.   Doelstelling 
van dit alles is het optimaliseren van de aanpak betreffende het voorkomen 
en behandelen van blessures, dit ondermeer door het verbeteren van de 
communicatie tussen  de medische staf (geneesheer) en sportieve staf 
(jeugdcoördinator & trainers) op het vlak van aangepaste training bij 
revalidatie.   Het spreekt echter voor zich dat ouders en spelers de volledige 
vrijheid behouden met betrekking tot de keuze van geneesheer en/of 
ziekenhuis in geval van ongeval of letsel.   

√ Varia:  

 Er werd ondertussen een speciale traininghoek aangelegd voor de 
keeper training. 

 Er komt een nieuwe waterbak om de voetbalschoenen in af te kuisen, 
alsook een hokje/loket voor de ticketverkoop aan de jeugdterreinen. 

 Er komt een groot scherm met Belgacom TV in de kantine. 

 We bekijken momenteel de mogelijkheid om voor onze allerkleinsten 
kleinere voetbalzakken aan te schaffen.  Dit is ook doorgegeven aan 
de fabrikant. 

Zeer binnenkort worden opnieuw een aantal workshops georganiseerd voor onze 
spelers, aangepast aan de diverse leeftijden.  Mogelijke thema's zijn ondermeer 
'levensstijl' (i.e. 'gezonde levensstijl voor de sportman en - vrouw') maar bijvoorbeeld ook 
'pesten' (i.e. 'wat is pesten?', 'hoe herken je pesten?', 'hoe reageer je tegen pesten?', 'wat 
doe je als je zelf gepest wordt?', 'wat doe je als je anderen ziet pesten?').   

Ondermeer in dit verband wordt binnenkort ook terug een Ouderraad & 
Jeugdparticpatieraad bij elkaar geroepen.  Aarzel niet om uw ideeën & opmerkingen 
deelachtig te maken aan de vertegenwoordiger van uw ploeg in de Ouderraad of 
Jeugdparticipatieraad. 

Nogmaals veel warme groeten aan u en uw familie & tot binnenkort ! 

 

Eddy Cremers     Kurt Vandeputte 
Bestuurslid     Voorzitter 


